
VALMENNUSVALIOKUNNAN KOKOUS 26.5.2023 

Teams kello 16.00 

 

Läsnä: Maarit Teuronen, Henry Forss, Marjut Lausti, Heikki Kotilainen, Jouni Hartman, Askar 

Sarsenbayev, Ervin Kade, Sami Korpinen (myöhässä) 

Puheenjohtaja: Henry Forss 

Sihteeri: Marjut Lausti 

 

1. Kokouksen avaus ja esityslistan hyväksyminen kello 16.00 

2. Aluetoimintasuunnitelmat ovat tulleet itäiseltä ja pohjoiselta alueelta, mutta 

suunnitelmia tulee vielä tarkentaa kilpailukalenterin muutosten tähden. Läntiseltä 

alueelta toiminnasta runko olemassa mutta ei vielä valmista suunnitelmaa. 

Suunnitelmien takaraja 1.8.2023, jolloin ne viimeistään pitää olla toimitettuna 

valmennuspäällikölle. 

3. SM-kilpailut 2023 suunniteltu kaksipäiväisiksi, jolloin SM-kilpailuissa on neljä ottelijaa 

/ sarja eli tarvitaan karsinnat. Esitys: valmennuspäällikön esityksestä 

valmennusvaliokunta esittää listan urheilijoista, jotka pääsevät ilman karsintaa 

suoraan varsinaisiin SM-kilpailuihin eli sijoittaa urheilijat. Tuodaan myös esille, että 

SM-alkuturnauksen eli karsinnan pitäisi olla yksi kaksipäiväinen turnaus tai ainakin 

järjestää niin, että on vain yksi karsinta per sarja. Keskustelua myös siitä, että jos SM-

lopputurnaukseen vaaditaan viiden ottelun kokemus, voisiko karsintaan osallistua 

esimerkiksi neljän ottelun kokemuksella? A-juniorit myös oma lukunsa, koska 

junioreiden SM-kilpailujen yhteyteen ei voi laittaa karsintoja heidän osaltaan. 

(Osallistumisoikeus toisen vuoden A-junioreilla.) Esitys: VVK sijoittaa syksyllä parhaat 

nyrkkeilijät suoraan joulukuun SM-lopputurnaukseen. Niissä sarjoissa, joissa karsinta 

on tarpeen, karsitaan (yksi karsintatilaisuus per painoluokka, ei samaan aikaan eri 

paikkakunnilla eri kilpailuissa). 

4. Epävirallisen tiedon mukaan IOC:n kokouksessa 21. - 22.6. IBA erotetaan 

Kansainvälisestä olympiakomiteasta, jonka jälkeen uusi kansainvälinen liitto World 

Boxing voisi hakea paikkaa sieltä. Tulisiko SNL:n erota IBA:sta ja hakea uuteen 

liittoon? Eroamiseen riittäisi Nyrkkeilyliiton hallituksen päätös. Jos olemme vielä 

syksyllä IBA:n jäseniä, emme voi itse päättää siitä, minkä maiden nyrkkeilijöitä otamme 

vastaan kotimaassa järjestettäviin kansainvälisiin turnauksiin. Sovitaan, että SNL:ssä 

odotetaan vielä IOC:n kokousta. 

5. Valmennuspäällikön lyhyt raportti Felix Stamm -turnauksesta.  

6. Euroopan kisoihin valittu joukkue Pihla Kaivo-oja, Emma Jokiaho, Vilma Viitanen, 

Teresa Mäkinen, Nikita Nystedt, Sam Morovati. Valmentajat Askar Sarsenbayev, 



Maarit Teuronen, Ervin Kade. Sama joukkue lähdössä Italiaan leirille, jonne lähtee 

myös valmentajaksi Veli Koota. 

7. VVK:n puheenjohtaja tuo esille näkemyksensä siitä, että Nyrkkeilyliitolla pitäisi olla 

palkattu valmentaja, joka olisi aina irrotettavissa maajoukkueen mukaan leireille ja 

kilpailuihin. Keskustellaan asian käytännön toteutuksesta, esimerkiksi siitä, kuinka 

valmentajan päivittäinen valmennustyö järjestettäisiin eli missä ja keiden kanssa 

valmentaja toimisi. VVK esittää hallitukselle, että aloitettaisiin toimenpiteet liiton 

valmentajan palkkaamiselle ja kartoitettaisiin, onko valmentajan palkkaaminen 

ylipäänsä mahdollista.  

8. VVK:n matkajärjestelyt. VKK voisi esittää hallitukselle, että leiri- ja kilpailumatkojen 

järjestelyihin tulisi jämäkkyyttä eli ajoissa lyötäisiin lukkoon pitävät päivämäärät ja 

ensisijaisesti oltaisiin yhteydessä urheilijoiden seuroihin tai valmentaji in, ei suoraan 

urheilijoihin. Urheilijalle pitäisi riittää tieto kokoontumisen aika ja paikka, muut 

muutokset järjestelyissä tulisi hoitaa urheilijoita kuormittamatta. 

9. Kokous päätetään kello 17.35, seuraavan kokouksen ajankohta sovitaan myöhemmin.  


